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2012D37946 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 a. Kunt u aangeven of de omschakeling naar een risicobenadering 

voor waterveiligheid invloed heeft gehad op de begroting, zowel 
qua opbouw als inhoud? 
b. Zo ja, hoe is die invloed terug te zien? 

2 Kunt u aangeven waar het budget voor de «altijd goed maatrege-
len» uit de aangenomen motie Holtackers/Jacobi (27625, nr. 276) 
terug te vinden is in de begroting van het Deltafonds? 

3 a. Kent u het krantenartikel «Miljarden-nodig-voor-instabiele-
dijken»? (www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/
3330117/2012/10/11/Miljarden-nodig-voor-instabiele-dijken.dhtml) 
b. Hoe beoordeelt u de conclusies van het in het artikel aange-
haalde rapport van Arcadis? 
c. Kunt u aangeven in welke mate het zogeheten «piping» een risico 
vormt voor de stabiliteit van dijken en kunt u in uw antwoord de 
onderzoeksconclusies hieromtrent van onderzoeksbureau Arcadis 
meenemen? 
d. Wat is in algemene zin de laatste stand van zaken met betrekking 
tot het onderzoeken van het fenomeen «piping»? 
e. Kunt u al een overzicht geven van het aantal rivierdijken waar 
piping een probleem is en hoe urgent de problematiek daar is? 
f. Hoe verhoudt het benodigde extra geld voor de waterveiligheid 
en bescherming tegen overstromingen zich tot de aangekondigde 
bezuinigingen? 
g. Hoe wordt ten aanzien van het nieuwe Hoogwaterbeschermings-
programma (HWBP), dat in voorbereiding is, omgegaan met de 
budgettaire tekorten? 
h. Is het waar dat uitvoering van het Bestuursakkoord Water 
moeizaam verloopt? Zo ja, wat is daarvan de oorzaak? Zo nee, wat 
is de stand van zaken van uitvoering? 

4 Welke consequenties heeft de BTW-verhoging van 19 naar 21% 
voor de investeringen vanuit het Deltafonds? 

5 Heeft het overhevelen van de projecten op het gebied van 
waterkwaliteit naar de begroting van het Deltafonds invloed gehad 
op de verdeling van middelen over projecten op het gebied van 
waterkwaliteit en projecten op het gebied van waterkwantiteit/-
veiligheid? 

6 Wat is de planning ten aanzien van de deltabeslissingen en hoe 
wordt de Kamer hierover geïnformeerd? 

7 Kunt u toelichten op welke wijze de doelstellingen voor waterveilig-
heid worden behaald met het beschikbare geld? 
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8 a. De bezuinigingsreeks 2013–2028, die optelt tot € 605 mln., wordt 
ingevuld door generieke taakstellingen en door een specifieke 
taakstelling op het Deltafonds van structureel € 200 mln. per jaar. 
Kunt u een uitsplitsing naar deze taakstellingen van de bezuini-
gingsreeks voor de gehele periode naar de Kamer sturen? 
b. Hoe verhouden de afspraken uit het Begrotingsakkoord 2013 om 
niet te bezuinigen op het Deltafonds – maar wel op wegen – zich tot 
de inmiddels wel aangekondigde bezuinigingen? 
c. Om welke reden drukt de taakstelling uit het Begrotingsakkoord 
2013 ook op de middelen van het Deltafonds? 
d. Kunt u aangeven wat de totale bezuinigingsopgave is voor het 
Deltafonds voor 2013? 
e. Op welke posten landt deze en heeft dit invloed op de 
waterveiligheid? 
f. Kunt u een overzicht geven van de wijze waarop de korting op het 
Deltafonds haar weerslag heeft gekregen in het Deltaprogramma? 
g. Kunt u uw opmerking dat het aandeel dat het Deltafonds moet 
leveren aan de taakstelling voor het jaar 2013 verwerkt is in de 
begroting voor het Deltafonds is en «dit onder andere gevolgen kan 
hebben voor het uitvoeringstempo van het programma Ruimte 
voor de Rivier» concretiseren? 
h. In hoeverre is het mogelijk de bezuiniging op het Deltafonds op 
te vangen door verlaging van kosten in de planvormingsfase van 
projecten, door bijvoorbeeld uitvoerende marktpartijen eerder te 
betrekken bij aanbestedingsprocedures? 

9 Hoe verhoudt deze mogelijke bezuiniging zich tot de beantwoor-
ding van vraag 48, Feitelijke vragen Deltafonds 2012, waarin werd 
gesteld dat «de afspraak uit het Aanvullend Beleidsakkoord luidde 
dat er een solide Deltafonds wordt ingesteld dat een voortvarende 
uitvoering van het Deltaprogramma mogelijk maakt, te voorzien 
van een vaste, stabiele en substantiële voeding, met ten minste, 
vanaf 2020, € één mrd. jaarlijks uit het reëel constant door te 
trekken Infrafonds. Met dat als uitgangspunt is vervolgens gezorgd 
voor voldoende middelen om onder andere de afspraken uit het 
Bestuursakkoord Water, ook in de periode voor 2020 na te kunnen 
komen», waarbij ook werd aangetekend dat «niet kan worden 
uitgesloten dat een volgend kabinet mogelijk moet constateren dat 
er in de periode 2021–2028 extra middelen nodig zijn»? 

10 a. Op welk moment vindt over de feitelijke invulling van de 
taakstelling voor 2014 en volgende jaren wel besluitvorming plaats 
en op welke wijze wordt de Kamer hierbij betrokken? Wat is de rol 
van de Deltacommissaris bij de besluitvorming van de regering 
rond het Deltafonds/Deltaprogramma? 
b. Welke mogelijkheden zijn er concreet om die toekomstige 
taakstelling in te vullen? Op welke projecten op het gebied van 
waterveiligheid, zoetwatervoorziening en beheer en onderhoud kan 
er in theorie bezuinigd worden? 
c. Wat zullen de gevolgen daarvan zijn? Leidt temporisering van 
projecten tot bijvoorbeeld tot een verdere afname van de vrije 
investeringsruimte in het Deltafonds? 

11 Kunt u aangeven in welke mate onderhoud nodig is van de 1 225 
kilometer waterkering, die volgens de derde toetsing niet voldoet 
aan de wettelijke norm? 

12 Kunt u aangeven op welke termijn u verwacht de 1 225 kilometer 
waterkering te hebben gerepareerd of onderhouden, zodat deze wel 
voldoet aan de wettelijke norm? 

13 Kunt u een schatting geven van de hoeveelheid geld die nodig is 
om de 1 225 kilometer waterkering te repareren of onderhouden, 
zodat deze wel voldoet aan de wettelijke norm? 
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14 Kunt u aangeven op welke wijze wordt geprioriteerd? Met andere 
woorden: welk onderhoud van de getoetste waterkeringen vindt het 
eerst plaats, en waarom? 

15 In het Maasstroomgebied heeft geen compensatie plaatsgevonden 
van het verlies van waterbergingscapaciteit. Klopt het dat die 
ontwikkeling niet in overeenstemming is met de Beleidslijn grote 
rivieren? Op welke wijze wordt gewaarborgd dat aan de belangrijk-
ste doelstelling, namelijk het verbeteren van de bescherming van 
inwoners van Limburg en Noord-Brabant tegen hoogwater van de 
Maas, wordt voldaan? Hoe verhoudt zich dit verlies aan waterber-
gingscapaciteit tot het feit dat de afgelopen jaren duidelijk is 
geworden dat er nog aanvullende maatregelen nodig zijn om het 
beschermingsniveau van 1/250e per jaar te bereiken? 

16 Hoe verhoudt het taakstellende budget (tot 2028) voor het nieuwe 
Hoogwaterbeschermingsprogramma (€ 4,0 mrd., pagina 15 van de 
Begroting) zich tot de in het Deltaprogramma genoemde investe-
ringsruimte van 2,3 miljard euro (vanuit het Deltafonds) voor 
2021–2028 en de vrije investeringsruimte van 1,4 miljard euro tot 
2028 voor volgende kabinetten (pagina 103 Deltaprogramma)? 

17 Welk bedrag is specifiek beschikbaar voor de renovatie van de 
Afsluitdijk? 

18 Kunt u aangeven of u op het gebied van de zoetwatervoorziening 
mogelijkheden ziet voor een aan de verzilting aangepaste 
landbouw, waarbij bijvoorbeeld gewassen worden geteeld die brak- 
of zoutwatertolerant zijn, in plaats van het huidige beleid voort te 
zetten, dat er zoveel mogelijk op is gericht om te voldoen aan de 
behoefte van de gebruikers? 

19 Via de experimenteerbepaling wordt het mogelijk gemaakt om 
vanuit het Deltafonds uitgaven te doen voor maatregelen en 
voorzieningen op andere beleidsterreinen, zoals bijvoorbeeld 
natuur, milieu en economische ontwikkeling. Behoort het tot de 
mogelijkheden om via deze experimenteerbepaling de verdroging 
van de natuur structureel te monitoren? Verdroging is immers één 
van de voornaamste knelpunten bij het behoud en herstel van 
biodiversiteit. 

20 Wordt de huidige positie van de drinkwatervoorziening in de 
landelijke verdringingsreeks, die wordt toegepast om in periodes 
van watertekort (in droge zomers) het water te verdelen, 
behouden? Zo nee, waarom niet? 

21 Hoe sorteert u voor op de drie kansrijke zoetwaterstrategieën, 
welke gericht zullen zijn op een duurzame zoetwatervoorziening 
met voldoende zoetwater van de juiste kwaliteit? Blijft de landelijke 
verdringingsreeks hierbij het uitgangspunt? 

22 Op welke wijze kan de Kamer controleren welke uitgaven zijn/
worden gedaan in de vorm van nabetalingen, hetgeen bijvoorbeeld 
aan de orde is bij de projecten Veluwe Randmeren en de natte 
natuurprojecten IJsselmeergebied? 

23 Op welke wijze wordt nagegaan of bebouwing in kustfundamenten 
in overeenstemming was met het «ja-mits, nee-tenzij»-principe, dat 
is vastgelegd in het Nationaal Waterplan? 

24 Op welke wijze krijgt de Kamer inzicht in de mogelijke besteding 
van € 75 mln. van het project Stroomlijn? 

25 Kunt u aangeven waarom het budget voor experimenteerprojecten 
op € 0 is gezet? 

26 Kunt u aangeven of experimenteerprojecten veel voorkomen, en zo 
ja, of zij succesvol zijn (geweest)? 

27 Kunt u aangeven welke nieuwe projecten in 2013 kunnen worden 
gefinancierd en kunt u in het antwoord ingaan op het feit dat 99% 
van de uitgaven in 2013 juridisch verplicht is? 
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28 Kunt u aangeven of er in de komende periode financiële ruimte is 
voor innovatie aangaande zoetwatervoorziening?
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